
Vergadering 20 september 2024 

Aanwezig: Geert V (en tolk), Claudia Coudeville, An, Sanne, Marian, Stijn en Lien. 

Voor verslag: Lien 

o Voordracht Autisme inschrijvingen?    Laatste afspraken?   

Sanne en Marian maken afspraak met Milan voor de technische aspecten en 

voor de jetons voor bonnetjes.  Zij vragen ook aan Milan om een wegwijzer te 

voorzien. 

Bonnetjes worden door Marian aan het einde van de voordracht uitgedeeld. 

Marian staat aan de ingang voor het ontvangen en wegwijs maken van de 

mensen. 

Lien zorgt voor een welkomstwoordje waarin Stijn aangekondigd wordt. 

 

o Verkiezingen, nu partijen benaderen?  

Marian belde Patrick Blomme die verwees naar Christophe. Christophe gemaild (Lien) met 

de vraag of hij nog bij Xavier Taveirne een vraag naar voor kan schuiven in het Politiek debat 

van Unizo voor 7 oktober…  

Daarnaast mailen we naar de lijsstrekkers met enkele triggerpoints… 

Beste lijsstrekker 

Eerst en vooral willen we het huidige bewind danken voor de invoering van het subsidie-en pluimen 

reglement voor toegankelijkheid in Jabbeke. Tot onze vreugde zien we het zelfs op de gemeentelijke 

website staan: https://www.jabbeke.be/bestanden/11814_toegenkelijkheid.pdf 

Vanuit de adviesraad toegankelijkheid van Jabbeke willen we graag uw aandacht vragen. We willen in 

de volgende legislatuur graag een betrokken ambtenaar die een stuk van zijn werktijd vrijgesteld 

wordt om onze werking te ondersteunen.  Enkel op die manier kunnen we als raad vooruitgang 

boeken, en ons engagement verder garanderen.  Daarnaast hopen we op de verdere aanwezigheid 

en steun van een schepen op onze vergadering, die in woord en daad onze werking kan steunen. 

 

We hopen dat het toegankelijkheid een automatisme wordt…   

- Kan ik op de volgende nieuwjaarsreceptie ook als dove of slechthorende persoon de speech 

volgen?  (tolk Vlaamse Gebarentaal, tekst op groot scherm, ringleiding?) 

- Krijgt het gemeentehuis in Jabbeke enkele duidelijke pijlen die de ingang aangeven? Dit is 

zeer duidelijk voor mensen met een autismespectrumstoornis, doven, maar eigenlijk voor 

iedereen. 

- Kan ik binnenkort de website van Jabbeke ook als blinde of slechtziende vlot consulteren?   

- Zal het volgende Middeleeuws Festival naast het toegankelijk toilet ook bereikbare paden 

hebben, zodat ook een rolstoelgebruiker of een bejaarde die moeilijk te been is kan 

meegenieten? 

Voor u kleine zaken, maar voor ons een wereld van verschil. 

Hieronder deel ik graag onze doelstellingen met u als lijsstrekker. We rekenen op u en de nieuwe 

gemeenteraad om ze te helpen waarmaken. 

https://www.jabbeke.be/bestanden/11814_toegenkelijkheid.pdf


 

Voor een inclusief Jabbeke.  

De adviesraad voor toegankelijkheid  in Jabbeke streeft naar een  

- evenwaardige en zelfstandige toegang tot alle (vrije tijds-) voorzieningen, gebouwen, open ruimten 

en dienstverlening voor iedereen. 

- volwaardige deelname aan het de samenleving 

- een gemeente met aandacht voor een universele toegankelijkheid (universal design… gewoon waar 

het kan… aangepast waar het moet) 

Uiteraard voorzien we een moment waarbij het nieuwe college en de gemeenteraad kennis 

kunnen maken dmv een ervaringsgericht infomoment. 

Lien Roose 

Secretaris adviesraad toegankelijkheid Jabbeke 

0478 28 69 45 

 

Na de verkiezingen,  maken we zo snel mogelijk kennis met het nieuwe college (voordracht 

met praktijk?). Claudia adviseert ons om het college te verkiezen boven de gemeenteraad, 

want uiteindelijk neemt het college de beslissingen, die op de gemeenteraad normaliter voor 

de volledige partij goedgekeurd worden. Zoals het nu was dus door de volledige Cd&V, wat 

meer dan de helft van de gemeenteraad is… 

Daarnaast willen we graag een vorming voor de medewerkers van gemeente en sociaal huis 

organiseren.  Want als zij in wat ze uitwerken rekening houden met de toegankelijkheid, zal 

dat door de beleidsmakers vast niet tegengehouden worden… 

 

o Onze raad…  

Thibaut en Ivan stoppen met de raad. 

Liesbet twijfelt. 

Ook An twijfelt. 

Lien zal nog een jaar deelnemen. Indien er achterban is vanuit de gemeente (gemeentelijk 

ambtenaar die hiervoor vrijgesteld wordt, en een schepen die ons in raad en daad steunt), 

blijf ze actief, zoniet stopt haar engagement na 1 jaar. 

 

o Samenwerking lokale raad voor economie? Gemeentelijk medewerker Julie 

werkt niet langer meer in Jabbeke, opvolger nog niet gekend.  Op te nemen 

als Christophe er is. 

o Statuten en huishoudelijk reglement.  Claudia maakte een nieuwe versie. Wil 

deze nalezen en uw eventuele opmerkingen voor 7 oktober terug bezorgen. 

ALLEMAAL 

o Gemeentelijk subsidie- en pluimenreglement. Hoe verloopt de bekendmaking?  

En zijn er al aanvragen binnengekomen? 



Na de vergadering gezien dat het reglement op de website van Jabbeke staat.  

Maar op welke manier werd het bekendgemaakt? 

Heidi vraagt na en informeert ons. 

o Bevraging bij de bevolking m.b.t. interesse voor doventolk op evenementen 

van gemeente Jabbeke.  Deze is ergens blijven hanen… Lien mailt dit door 

(21 sept gedaan). Claudia en Heidi nemen dit daarna verder op. 

23 sept: Claudia stuurde door aan Stefaan en verwijst naar Lien voor meer 

info. 

o Beleefpad vloethemveld:  door vlaamse landmaatschappij.  Uit onze 

contactname vloeide geen spontane uitnodiging.  Claudia vroeg om dit 

toegankelijk te maken.  Lien vraagt of er een samenwerking met inter is.(mail 

21 sept).  Indien niet vragen we om de plannen met de nodige uitleg te mogen 

inkijken.   

o Samenwerking seniorenraad. Heidi stelt aan Lisa en Paul Storme de vraag of 

ze een afgevaardigde naar onze raad kunnen sturen, en houdt ons hiervan op 

de hoogte. 

o Flyer adviesraad toegankelijkheid:   

Opnieuw doorgemaild naar Heidi, en deze keer mondeling kunnen toelichten.  

Heidi bezorgt het aan de dienst communicatie 

o Hof ter Straeten:  de mail voor de gidslijn ipv de lichtlijn werd in april wel 

degelijk door Lien verstuurd (in tegenstelling tot wat in de vergadering 

vandaag verteld werd…   Geen reactie gekregen. Vandaag herinneringsmail 

gestuurd. 

o Lien vraagt Heidi  om aan het college toestemming te vragen om de architect 

van de omgeving rond het Schaeckhof te contacteren voor overleg (mail 21/09 

naar Heidi).  

o Varia: 

 Ontschotting is de nieuwe evolutie in onze maatschappij: bvb oranje 

heeft nu in WZC avondrust een project waar mensen met een 

beperking wonen.   

 Pop-up zomer- of winterbar en hun toegankelijkheid.  Lien mailde uit 

eigen naam naar de gemeente omdat er in 2 zomerbars geen 

toegankelijk toilet was en kreeg volgend antwoord: 

“Het schepencollege heeft kennisgenomen van uw melding. 
Het schepencollege heeft kennisgenomen van uw melding. 
Naar volgende aanvragen zal toegankelijkheid besproken worden met de uitbaters 

van dergelijke pop-ups om desbetreffende feiten te vermijden.” 

 

o Volgende vergadering 4 november, 19.30 

 


